## 入会流程

#### 1/ 提交入会等资料

在获得至少一名协会理事的推荐后,请将申请表和其他必要文件邮寄或电邮至本协会。

### 2/ 面谈

安排申请人面谈,包括对申请人的资格、经验、对AIEC的贡献和期望进行深入了解,并确认加入意向。

### 3/ 理事会审查

协会理事会将对会员资格进行审查,并在收到申请材料后10个工作日内通知审查结果。

#### 4/ 入会费、年度会员费申请

提交申请后,按照AIEC的要求缴纳入会费及年度会员费。

#### 5/ 缴纳会费和入会费后,即完成入会手续

AIEC确认收到入会费后,将发送确认通知及会员资格证明。



## 入会所需文件一览表

必要文件	份数	格式
1. 入会申请表	1	根据AIEC提供的模板,团体、法人、个人会员选择填写。
2. 反黑势力排除协议	1	根据AIEC提供的模板签字确认。
3. 负责人相关简历	1	简历上需带有个人证件照。

※个人会员需提交会员申请表、反黑势力排除协议、带照片的个人简历以及工作证明或同等证明。



# 入会费&会员费

会员费用说明		
种类	入会费(日元)	年会费(日元)
企业会员	60,000	50,000
团体会员	40,000	30,000
个人会员	60,000	50,000

	制度说明
入会费	入会费仅在第一年缴纳。
会費	本协会的财政年度为1月1日至12月31日;如果您在6月 30日之后加入,相关年度的会费将减半计算。
支付方法	AIEC会在每个会员周期开始前,向会员发送年度会员费的缴纳提醒,会员根据要求,在规定的截止日期前缴纳年度会员费。AIEC确认收到年度会员费后,将记录并确认会员资格。



## MEMBERSHIP APPLICATION PROCESS

#### **I** / Submit Membership Application and Related Documents

After obtaining a recommendation from at least one member of the association's board of directors, please mail or email your application form and other necessary documents to our association.

### 2 / Interview

Arrange an interview with the applicant, which includes an in-depth understanding of the applicant's qualifications, experience, contributions and expectations to AIEC, and confirmation of the intention to join.

#### 3 / Board Review

The association's board of directors will review the membership qualifications and notify the results within 10 working days after receiving the application materials.

#### 4 / Membership Fee and Annual Fee Application

After submitting the application, pay the admission fee and annual membership fee as required by AIEC.

#### **5** / Completion of Membership Procedures

Upon confirmation of receiving the membership fee, AIEC will send a confirmation notice and proof of membership.



## LIST OF REQUIRED DOCUMENTS FOR MEMBERSHIP

<b>Necessary Documents</b>	Number Format	格式
1. Membership Application Form	1	Fill out according to the template provided by AIEC, choose for group, legal person, or individual members.
2. Anti-Social Force Exclusion Pledge	1	Sign to confirm according to the template provided by AIEC.
3. Resume of the Person in Charge	1	The resume must include a personal ID photo.

X Individual members must submit a membership application form, anti-gang agreement, a resume with a photo, and proof of employment or equivalent proof.



### **MEMBERSHIP FEE & ANNUAL FEE**

	Membership Fee	
Туре	Admission Fee (JPY)	Annual Fee (JPY)
Corporate Member	60,000	50,000
Group Member	40,000	30,000
Individual Member	60,000	50,000

Description		
Admission Fee	The admission fee is only paid in the first year.	
Annual Fee	The financial year of our association is from January 1 to December 31; if you join after June 30th, the annual fee for the relevant year will be calculated at half.	
Payment Method	AIEC will send a reminder for the annual membership fee to members at the beginning of each membership period. Members should pay the annual fee according to the requirements before the deadline. After AIEC confirms receipt of the annual membership fee, the membership qualification will be recorded and confirmed.	



## 会員申請の手順

1/ 会員申請書類の提出

協会の理事の一人の推薦を得た後、申請書とその他の必要な文書を郵送またはメールで本協会に提出し てください。

2/ インタビュー

申請者の資格、経験、AIECへの貢献と期待、加入の意図を包括的に理解するための面接を手配します。

3/ 取締役会による審査

協会の取締役会が会員資格を審査し、申請書類を受領後10営業日以内に結果を通知します。

4/ 入会金および年会費の支払い

会員資格が承認された後、AIECの規定に従い、入会金と年会費を支払います。

#### 5/ 会員手続きの完了

入会金を受領したことを確認後、AIECは確認通知と会員資格の証明を送付します。



## 会員申請に必要な書類一覧

必要な書類	部数	フォーマット	
1. 会員申請書	1	AIECが提供するテンプレートに従って、団体、法人、個人会員のいずれかを選択して記入します。	
2. 反社会的勢力排除に関する誓約書	1	AIECが提供するテンプレートに従って署名して確認します。	
3. 責任者の履歴書	1	履歴書には個人の証明写真を貼付してください。	

※個人会員は、会員申請書、反暴力団の協定、写真付きの履歴書、および雇用証明書または同等の証明書を提出する必要があります。



# 会員費&年会費

	会員種類	
種類	入会金(JPY)	年会費(JPY)
企業会員	60,000	50,000
团体会員	40,000	30,000
個人会員	60,000	50,000

各種制度について		
入会金	入会金は初年度のみのお支払いです。	
年会費	当協会の会計年度は1月1日~12月31日です。 6月以降に入会した場合、当該年度会費を半分で計算しま す。	
請求方法	AIECは各会員期間の開始前に、会員に対して年間会員費 の支払いのリマインダーを送信します。会員は要求に従っ て、期限までに年間会員費を支払います。AIECは年度会 員費を受け取ったことを確認すると、会員資格を記録し確 認します。	

